
S SEJE PREDSEDSTVA OK SZDL

Aktivnost in vloga
družbenopolitičnega zbora

Predsedstvo občinske konference SZDL je na 21. seji, v ponede-
ljek, 10. aprila, med drugim obravnavalo tudi osnutek poročila
o aktivnosti in vlogi dmžbenopolitičnega zbora (DPZ) v skupščini
občine Ljubljana Moste-Polje.

Gradivo je pripravila delovna
skupina: Lovro Ušeničnik, An-
drija Vlahovič, Miha Juhart, Fra-
njo Vinko in Erika Račič. Namen
gradiva je širši. Poleg tega, da hoče
skupščino in družbenopolitične
organizacije seznaniti z delom in
aktivnostjo DPZ v občinski
skupščini ter dati podlago družbe-
nopolitičnim organizacijam za
ocenitev aktivnosti svojih delega-
tov v skupščini, je namen gradiva
tudi ta, da na problemski način
prikaže dejansko vlogo in položaj
DPZ v skupščini, povezanost
zbora z družbenopolitičnimi orga-
nizacijami v občini, njegov vpliv
pri izvajanju opredeljene občinske
politike, slabosti pri delovanju in
podobno. Predsedstvo pa je me-
niio, da je vrednost tega gradiva

tudi v tem, da se v razpravah
v vseh političnih organizacijah in
nazadnje tudi v zborih občinske
skupščine ugotovi ter oceni, ka-
tere stvari je treba in tudi mogoče
še spremeniti do skupščinskih vo-
litev v prihodnjem letu. Ena takih
že starih pobud je, da se tudi
v družbenopolitičnem zboru
uvede fleksibilni mandat, saj je
sedaj štiriletni stalni mandat za
maloštevilni zbor prej velika obre-
menitev kot pa prednost. Nekateri
delegati se preselijo, zamenjajo
službo ali kako drugače zgubijo
stik z družbenopolitično organiza-
cijo, katere delegat so. Tudi pred-
log za krajši mandat (2 leti) je manj
primeren, saj je volitve ali nado-
mestne volitve potrebno opraviti
v vseh KS, kar pa veliko stane in

zahteva veliko dela. Najprimer-
nejša rešitev bi bil fleksibilni man-
dat, občinski organ družbenopoli-
tične orgaruzacije pa delegacija.
V razpravi je bilo rečenega še ve-
liko, kar bo delovni skupini v pod-
krepitev, v večini že v gradivu
ugotovljenega in zapisanega. De-
legati DPZ imajo občutek nepo-
trebnosti, ker na gradiva lahko
premalo vplivajo, je bilo slišati
v razpravi. Drugi je spet dejal, da
bi moral biti družbenopolitični
zbor bolj kritičen pri pregledu re-
ševanja sistemskih vprašanj in
sprejetih sklepov občinske skupš-
čine. Bilo pa je slišati tudi oceno,
da so v družbeopolitičnem zboru
vprašanja obravnavana najbolj
vsebinsko in vsestransko, čeprav
morda ni videti tako. Zato družbe-
nopolitičen zbor še vedno ni nepo-
treben ali odveč. Treba ga bo spre-
meniti, to je nujno, vendai le
v sklopu prenove socialistične
zveze in nič drugače. S. G.


